
 1 

 

PROTOKÓŁ NR IV/24 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 26 czerwca 2024 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył IV sesję Rady Powiatu Grajewskiego o godz. 

16:00 dnia 26. czerwca 2024 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grajewie, ul. 

Strażacka 6B i powitał wszystkich zgromadzonych na sali obrad.  

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 16. 

radnych, co wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, stanowi kworum 

pozwalające na obradowanie i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Tomasz Cebeliński. 

2. Jolanta Barbara Ciechanowicz. 

3. Leszek Czyżewski. 

4. Stanisław Adam Doliwa. 

5. Grzegorz Gardocki. 

6. Sławomir Jan Ginel. 

7. Maria Gwiazdowska. 

8. Józef Jurski. 

9. Marek Kostrzewski. 

10. Artur Kuczyński. 

11. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

12. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

13. Waldemar Remfeld. 

14. Bolesław Ruszczyk. 

15. Adam Stachelek. 

16. Magdalena Szumska. 

 

oraz zaproszeni goście: 

1. Wanda Mieczkowska Sejmik Województwa Podlaskiego 

2. Bożenna Zakrzewska Powiatowy Urząd Pracy w Grajewie 

3. Marta Romanowska Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

4. Adam Brodowski  Komenda Powiatowa Policji w Grajewie 

5. Małgorzata Zdanewicz Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

6. Małgorzata Ziemkiewicz Zakład Opiekuńczo-Leczniczy w Szczuczynie 
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7. Tomasz Krukowski  Urząd Gminy w Wąsoszu 

8. Grażyna Świderska  Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Grajewie 

9. Jarosław Szeszko  Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 

10. Jan Połonowicz  Zarząd Dróg Powiatowych w Grajewie 

11. Milena Danowska  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

12. Ewa Godlewska  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

13. Maria Styczyńska  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

14. Elżbieta Szarnecka Starostwo Powiatowe w Grajewie 

15. Justyna Markowska Starostwo Powiatowe w Grajewie 

16. Karol Spaliński  Dom Pomocy Społecznej w Grajewie 

17. Anna Maria Świderska Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Grajewie 

18. Małgorzata Cybula  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

19. Tomasz Olszewski Starostwo Powiatowe w Grajewie 

20. Andrzej Chmielecki  Radca prawny 

21. Marek Robert Milcarz Starostwo Powiatowe w Grajewie 

22. Marzena Krukowska Starostwo Powiatowe w Grajewie 

 

 

Przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad, odczytał 

porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

4. Informacja Przewodniczącego Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu 

Powiatu w okresie od ostatniej sesji. 

5. Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Grajewskiego za 2023 r.: 

a) wystąpienie Przewodniczącego Zarządu Powiatu, 

b) debata, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

Grajewskiego.  

6. Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za 2023 r.: 

a) wystąpienie Przewodniczącego Zarządu Powiatu, 

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej z kontroli wykonania budżetu powiatu za 2023 

r., 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Zarządu 

Powiatu oraz wniosku Komisji Rewizyjnej, 
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d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Powiatu Grajewskiego za 2023 r. wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu 

Powiatu Grajewskiego za 2023 r.;  

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Grajewskiego.  

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Ogólnego im. dr Witolda 

Ginela w Grajewie; 

b) w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego  

w Szczuczynie; 

c) w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej  w Grajewie; 

d) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację w 2024 r.  

w Powiecie Grajewskim; 

e) w sprawie udzielenia dotacji dla Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie; 

f) w sprawie ustalenia składu osobowego  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Grajewskiego; 

g) w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Grajewskiego; 

h) w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Trójcy Przenajświętszej w Grajewie; 

i) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2024; 

j) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2024-

2027. 

8. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji.    

 
 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z III SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO. 
 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu 

Grajewskiego.  

Radny T. Cebeliński zabrał głos – stwierdził, że protokół, łącznie z retransmisją, oddaje 

przebieg posiedzenia. W retransmisji z III sesji Rady Powiatu słowa, które na sesji padły – od 

31 minuty – zostały wyciszone, czym to zostało spowodowane?  
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Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do starosty W. Remfelda, aby udzielił 

wyjaśnień w tej kwestii. 

Starosta W. Remfeld poprosił o zabranie głosu pana A.M., informatyka zatrudnionego  

w Starostwie Powiatowym w Grajewie, i przedstawienie wyjaśnień w tej kwestii. 

Pan A.M. poinformował, iż przepisy RODO nakazują wyciszanie części posiedzeń,  

kiedy zostają podane dane osobowe osób fizycznych nie pełniących funkcji publicznych. 

Więcej uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie, w jego wyniku Rada Powiatu 

Grajewskiego jednogłośnie, 16 głosami „za”, przyjęła protokół z III sesji. 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDU Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY 

POWIATU I PRACY ZARZĄDU POWIATU W OKRESIE OD OSTATNIEJ SESJI. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał starosta W. Remfeld. 

Przed odczytaniem sprawozdanie dot. wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu 

Powiatu w okresie od 07.05.2024 r. do 26.06.2024 r. starosta przedstawił zebranym treść listu 

gratulacyjnego, który otrzymał od przewodniczącego Sejmiku Województwa Podlaskiego 

Cezarego Cieślukowskiego. 

Pytań do starosty W. Remfelda nie było, więc przewodniczący G. Gardocki przystąpił 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

ROZPATRZENIE RAPORTU O STANIE POWIATU GRAJEWSKIEGO ZA 2023 R.: 

a) wystąpienie Przewodniczącego Zarządu Powiatu, 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał starosta W. Remfeld, który 

w formie pokazu multimedialnego przedstawił zebranym krótką informację na temat stanu 

powiatu w 2023 r.  

Pytań do starosty nie było i przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego podpunktu 

porządku obrad. 

 

b) debata, 

Przewodniczący G. Gardocki zainicjował debatę nad raportem o stanie powiatu 

grajewskiego za rok 2023. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa przedstawił krótką analizę kilku najważniejszych prerogatyw powiatu. 

Zaliczył do nich m.in. ochronę zdrowia i związane z tym tematem funkcjonowanie Szpitala 
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Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie. Przypomniał, że na II sesji Rady Powiatu zadał pani 

dyrektor Szpitala kilkadziesiąt pytań w tej kwestii, na które do dzisiaj nie otrzymał merytorycznej 

odpowiedzi. Zgodnie z sugestią pana przewodniczącego G. Gardockiego przedstawił ww. 

pytania na piśmie – pani dyrektor miała udzielić odpowiedzi w takiej samej formie. 

Podkreślił, że nie może w takiej sytuacji dokonać pozytywnej oceny niektórych instytucji 

podległych Zarządowi Powiatu (i tym samym samego Zarządu Powiatu) nie mogąc uzyskać 

podstawowych informacji na temat ich funkcjonowania. 

Drugim ważnym obszarem wymienionym przez radnego S.A. Doliwę była edukacja 

publiczna. Jeżeli chodzi o plany, strategie i prognozy dotyczące rozwoju oświaty w powiecie 

znalazł w BIP Starostwa Powiatowego w Grajewie tylko jeden dokument, który prawdopodobnie 

nie był już aktualny w 2018 r. Jak w takiej sytuacji można dokonać rzetelnej analizy dokonań 

oświaty, jeżeli nie da się porównać założonych celów z efektami ich realizacji? 

Ze względu na wagę problemu zaproponował utworzenie Komisji Oświaty – zadeklarował 

chęć pracy w takiej komisji.  

Następnie pan radny poruszył kwestię złożenia rezygnacji z funkcji dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 1 w Grajewie przez pana J. Kozikowskiego. 

Raport o stanie powiatu za rok 2023 informuje, że na inwestycje i remonty w szkołach, 

zakupy na rzecz szkół i placówek oświatowych przeznaczono kwotę 1.495.950,64 zł, w tym na 

Zespół Szkół Nr 1 w Grajewie – jedną z najlepszych szkół w województwie – przeznaczono 6,5 

tys. zł. Określił ten stan terminem – publiczny mobbing ekonomiczny. Zaznaczył, że osobiście 

nie godzi się na takie traktowanie oświaty. 

Jako kolejny obszar działalności powiatu radny S.A. Doliwa wymienił inwestycje. Główną 

inwestycją zrealizowaną na terenie powiatu, dzięki uzyskanej dotacji celowej w kwocie 1 089 

090,00 zł (na dzisiejszej sesji ta kwota ma zostać zmniejszona do sumy 938 500,00 zł) był 

remont tzw. domu parafialnego, budynku należącego do parafii rzymskokatolickiej pw. Trójcy 

Przenajświętszej w Grajewie, więc wszelkie zasługi w tym zakresie należy przypisać księdzu 

proboszczowi, a nie Zarządowi. Przypomniał, że powiat jest właścicielem obiektów o dużych 

walorach historycznych, wpisanych do rejestru zabytków. Jako przykład pan radny podał część 

budynków należących do Zespołu Szkół Nr 1 w Grajewie: pochodzący z XIX w. budynek 

internatu oraz wybudowany w okresie międzywojennym łącznik pomiędzy budynkami na ul. 

Strażackiej i ul. Mickiewicza. W tych zabytkowych obiektach w ubiegłym roku nie dokonano 

żadnych inwestycji 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld stwierdził, że za oświatę w poprzedniej kadencji odpowiadał radny 

T. Cebeliński, ówczesny wicestarosta, i do niego powinny zostać skierowane te pytania. 
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Podkreślił brak operatywności dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Grajewie pana J. Kozikowskiego 

w zakresie realizacji inwestycji. 

Starosta zaznaczył, że inwestycji drogowych na terenie powiatu było bardzo dużo, jak 

widać burmistrz Grajewa był mniej operatywny niż pozostali wójtowie i burmistrzowie. 

Przebudowa ul. Wiórowej w Grajewie nie doszła do skutki z powodu zaniechania pana 

burmistrza, a nie Zarządu Powiatu. 

Starosta podkreślił, że w żadnej z poprzednich kadencji Rady Powiatu Grajewskiego nie 

wykonano tylu inwestycji i nie wykorzystano tylu środków rządowych, co w kadencji VI. Zwrócił 

się do radnych, aby skupić się na bilansie roku 2023 i przestać analizować całą poprzednią 

kadencję. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S. A. Doliwa odniósł się do wypowiedzi starosty W. Remfelda, zapytał jakie są 

właściwe kierunki, jeżeli chodzi o składanie wniosków dot. realizacji inwestycji, ta wiedza 

przydałaby się dyrektorowi J. Kozikowskiemu. Zaznaczył, że rada będzie dziś obradować nad 

przyznaniem absolutorium obecnemu Zarządowi Powiatu, który działa w tym składzie dopiero 

dwa miesiące, ale pan starosta zajmuje stanowisko już szósty rok. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu T. Cebelińskiemu. 

Radny T. Cebeliński wyraził zadowolenie, że jest wspominany jako były członek Zarządu 

Powiatu, tym bardziej, że dołożono wielu starań, aby tę informację usunąć z obiegu publicznego. 

Zaznaczył, że gdyby był nadal członkiem Zarządu Powiatu odpowiedzialnym za oświatę, byłby 

przygotowany do udzielenia odpowiedzi na pytania, które tu padły. Wielokrotnie dbał o to, aby 

w Raporcie o stanie powiatu pojawiała się informacja o stanie oświaty: osiągnięciach, 

zdawalności egzaminów zewnętrznych, pomiarze jakościowym. 

Pan radny przypomniał, że od stycznia 2024 r. nie pełnił funkcji członka Zarządu Powiatu, 

złożył rezygnację ze stanowiska wicestarosty; dzisiaj za oświatę odpowiada kto inny. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu pani dyrektor Szpitala Ogólnego im. dr 

Witolda Ginela w Grajewie M. Romanowskiej. 

Dyrektor M. Romanowska odniosła się do zarzutów przedstawionych przez radnego 

S.A. Doliwę. Poinformowała, że do dziś żadne pytania do niej nie trafiły, szpital nie ma nic do 

ukrycia i chętnie udzieli odpowiedzi. 

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że wyjaśni zaistniałą sytuację – udał się po 

informacje do pracownika Biura Rady Powiatu. 

Dyrektor M. Romanowska zwróciła się radnych z apelem, aby mieli świadomość, że to 

co się dzieje na sesjach rady, ma wpływa na funkcjonowanie szpitala. Posłużyła się tu 

przykładem debaty nad statutem szpitala w związku z otwarciem Poradni Anestezjologicznej. 
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Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu sekretarza powiatu  

T. Olszewskiego. 

Sekretarz T. Olszewski wyjaśnił, że pytania radnego S.A. Doliwy były skierowane do 

starosty, a nie do pani dyrektor. Pan radny otrzymał odpowiedź na swoje pytania. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa zacytował fragment otrzymanej odpowiedzi. 

Sekretarz T. Olszewski poinformował, że ustawa precyzuje kwestie odpowiedzi na 

zapytania i interpelacje radnych. Pan radny nazwał swoje pismo interpelacją/zapytaniem, stąd 

prośba o sprecyzowanie intencji.  

Radny S.A. Doliwa zobowiązał się, że wpisze taki nagłówek, jakiego zażyczy sobie pan 

przewodniczący i pan sekretarz. 

Sekretarz T. Olszewski poinformował, że gdy pan radny S.A. Doliwa nauczy się pisania 

zapytań i interpelacji, będzie otrzymywał na nie odpowiedzi. Dodał, iż nikt nie zwracał uwagi na 

kolor tuszu, czy wielkość czcionki w złożonym przez pana radnego piśmie. Zostały mu wskazane 

przepisy ustawowe regulujące wygląd zapytania i interpelacji. Pan radny S.A. Doliwa otrzymał 

odpowiedź na swoje zapytanie. Podobnie jak wcześniej radny T. Cebeliński. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu T. Cebelińskiemu. 

Radny T. Cebeliński poprosił o prześledzenie, w jaki sposób są udzielane odpowiedzi 

na zadawane przez niego od pewnego czasu zapytania. Publikowane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej Starostwa Powiatowego w Grajewie. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że zarówno pan sekretarz T. Olszewski, 

jak i mecenas A. Chmielecki pozostają do dyspozycji radnych i mogą służyć pomocą  

w poprawnym formułowaniu pism – w godzinach swojej pracy. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu A. Kuczyńskiemu. 

Radny A. Kuczyński stwierdził, że zastanawia się jak w trwającej od kilkunastu minut 

żonglerce słownej miałby się odnaleźć przeciętny obywatel.  

Następnie odniósł się do Raportu o stanie powiatu przedstawionego przez starostę. 

Stwierdził, że w 2023 r. samorząd powiatu grajewskiego działał bardzo aktywnie i należą mu się 

za to gratulacje. Podkreślił, że cieszą go nowe inwestycje w zakresie ochrony zdrowia. 

Jednocześnie wyraził żal, że nie udało się wypracować możliwości rozwiązania skomplikowanej 

sytuacji finansowej w szkołach powiatowych. Jego zdaniem zbyt duży nacisk położono na 

rozwój infrastruktury, nie zwracając należytej uwagi na inwestycje, które dzięki wsparciu 

środków zewnętrznych mogły zostać zrealizowane na poziomie szkół średnich. Podkreślił, że 

szkoły powiatowe są niedoinwestowane. Istnieją różne możliwości uzyskania wsparcia 

zewnętrznego, należy  udzielić pomocy dyrektorom, aby szkoły mogły coraz lepiej 

funkcjonować. 
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Następnie radny A. Kuczyński poruszył kwestię złożenia rezygnacji z funkcji dyrektora 

przez pana J. Kozikowskiego. Jeżeli staroście znane są przyczyny złożenie rezygnacji dobrze 

byłoby zapoznać z nimi radnych. 

Podsumowując 2023 r. należy stwierdzić, że współpraca powiatu z innymi samorządami 

w 2023 r. roku układała się dobrze, co pan radny, jako były burmistrz miasta Szczuczyna, może 

potwierdzić osobiście. Wykonanych zostało wiele potrzebnych inwestycji, które będą służyć 

mieszkańcom, należy dołożyć wszelkich starań, aby w kolejnych latach zostało zrealizowanych 

równie dużo inwestycji. Zaznaczył, że zrównoważony rozwój, to nie tylko infrastruktura drogowa. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld omówił kwestię złożenia rezygnacji przez dyrektora  

J. Kozikowskiego. Pan dyrektor złożył rezygnację na piśmie, bez żadnego uzasadnienia. 

Następnie starosta zaapelował do radnych S.A. Doliwy i T.Cebelińskiego o nawiązanie 

konstruktywnej współpracy na rzecz rozwoju Powiatu Grajewskiego.  

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa zgodził się ze starostą W. Remfeldem, że konstruktywna współpraca 

jest jak najbardziej wskazana. 

Więcej głosów w debacie nie padło. 

Przewodniczący G. Gardocki zamknął debatę nad raportem o stanie powiatu 

grajewskiego za 2023 r. i przeszedł do realizacji kolejnego podpunktu porządku obrad. 

 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Grajewskiego.  

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu mecenasowi A. Chmieleckiemu. 

Pan A. Chmielecki przedstawił zebranym procedurę i zasady głosowania w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Grajewskiego. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały  

w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Grajewskiego? 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jolanta Barbara Ciechanowicz, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, 

Magdalena Szumska. 

PRZECIW (6) 

Tomasz Cebeliński, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, Wojciech Dariusz 

Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Adam Stachelek. 
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NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  

Uchwała Nr IV/18/24 w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

Grajewskiego stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

Starosta W. Remfeld, w imieniu własnym oraz Zarządu Powiatu, podziękował Radzie 

Powiatu za udzielenie wotum zaufania Zarządowi Powiatu.  

Kolejnym punktem porządku obrad było: 

 

ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA ZARZĄDU POWIATU Z WYKONANIA BUDŻETU 

POWIATU ZA 2023 R.: 

a) wystąpienie Przewodniczącego Zarządu Powiatu, 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał starosta W. Remfeld. Pytań 

do starosty nie było. Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego podpunktu porządku 

obrad. 

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej z kontroli wykonania budżetu powiatu za 2023 r., 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrała M. Szumska, 

przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, i przedstawiła zebranym opinię Komisji Rewizyjnej  

z kontroli wykonaniu budżetu powiatu grajewskiego za 2023 r.  

Przewodnicząca M. Szumska poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu powiatu za 2023 r. i zawnioskowała o jego zatwierdzenie, wraz ze 

sprawozdaniem finansowym za rok 2023, przez Radę Powiatu Grajewskiego. 

Pytań do przewodniczącego M. Szumskiej nie było. 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Zarządu Powiatu oraz 

wniosku Komisji Rewizyjnej, 

Przewodniczący G. Gardocki przedstawił zebranym:  

− Uchwałę Nr RIO.II-00321-127/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 18 kwietnia 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii  

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Grajewskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2023 r.  

Skład Orzekający w osobach: M. Rutkowska – przewodnicząca, M. Wasilewska – 

członek, M. Stachurska-Janczyło – członek, pozytywnie zaopiniował przedłożone przez Zarząd 

Powiatu Grajewskiego sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 r.;  

− oraz Uchwałę Nr RIO.II-00322-134/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 17 czerwca 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii  
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o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Grajewskiego wniosku  

o udzielenia Zarządowi Powiatu Grajewskiego absolutorium za 2023 rok. 

Stwierdzono, iż wniosek Komisji Rewizyjnej spełnia wymogi określone w ustawie  

o samorządzie powiatowym i w ustawie o finansach publicznych, a w szczególności: dotyczy 

wykonania budżetu powiatu za rok 2023, oparty jest na opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu 

budżetu, skład Komisji w świetle oświadczenia Przewodniczącego Rady Powiatu Grajewskiego 

jest zgodny z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym;  

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu Powiatu Grajewskiego za rok 2023 i zawnioskowała do Rady Powiatu 

Grajewskiego o udzielenie z tego tytułu absolutorium Zarządowi Powiatu Grajewskiego. 

d) dyskusja, 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu mecenasowi A. Chmieleckiemu. 

Pan A. Chmielecki przedstawił zebranym procedurę i zasady głosowania w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Grajewskiego. 

Głosów w dyskusji nie było, więc przewodniczący G. Gardocki przeszedł ro realizacji 

kolejnego podpunktu porządku obrad. 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Powiatu 

Grajewskiego za 2023 r. wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu 

Grajewskiego za 2023 r.;  

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały  

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Powiatu Grajewskiego za 2023 

r. wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu Grajewskiego za 2023 r.? 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jolanta Barbara Ciechanowicz, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, 

Magdalena Szumska. 

PRZECIW (6) 

Tomasz Cebeliński, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, Wojciech Dariusz 

Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Adam Stachelek. 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  
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Uchwała Nr IV/19/24 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Powiatu Grajewskiego za 2023 r. wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu 

Powiatu Grajewskiego za 2023 r. stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Grajewskiego.  

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały  

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Grajewskiego? 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jolanta Barbara Ciechanowicz, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, 

Magdalena Szumska. 

PRZECIW (6) 

Tomasz Cebeliński, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, Wojciech Dariusz 

Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Adam Stachelek. 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  

Uchwała Nr IV/20/24 w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Grajewskiego stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

Starosta W. Remfeld, w imieniu własnym oraz Zarządu Powiatu, podziękował Radzie 

Powiatu za udzielenie absolutorium.  

Starosta złożył podziękowania również zarządowi, przewodniczącemu rady, wszystkim 

pracownikom Starostwa Powiatowego, pracownikom wszystkich jednostek, radnej Sejmiku 

Wojewódzkiego pani W. Mieczkowskiej, posłowi na Sejm RP panu K. Gwiazdowskiemu. 

Szczególne podziękowania starosta złożył pracownikom Wydziału Budżetu i Finansów, w tym 

przede wszystkim pani M. Krukowskiej. 

 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Szpitala Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Polityki Społecznej i Gospodarczej J. Jurskiego o przedstawienie opinii ww. komisji. 
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Przewodniczący J. Jurski poinformował, że Komisja Budżetu, Polityki Społecznej  

i Gospodarczej pozytywne zaopiniowała wszystkie projekty uchwał skierowane na dzisiejszą 

sesję Rady Powiatu. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa poinformował, że przygotował kolejnych kilkanaście pytań 

skierowanych do pani dyrektor Szpitala Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie – aby 

uniknąć nieporozumień – z prośbą o udzielanie odpowiedzi na bieżąco. 

Dyrektor M. Romanowska udzielała pokrótce odpowiedzi na niektóre z zadawanych 

pytań. W przypadku szczegółowych pytań, które wymagały pogłębionej analizy, poprosiła, aby 

zostały jej przekazane na piśmie i w taki sam sposób udzieli na nie odpowiedzi. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do protokolanta o zapisanie pytań radnego 

S.A. Doliwy i przekazanie ich pani dyrektor. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starostwa W. Remfeld odniósł się do pytań zadawanych przez radnego S.A. Doliwę. 

Podkreślił, że sytuacja grajewskiego szpitala jest na tyle dobra, że budzi zazdrość innych 

samorządów. Za dodatni wynik finansowy w kwocie 11 mln zł należą się gratulacje dla pani 

dyrektor i pracowników szpitala. Zaznaczył, że zaistnieje taka potrzeba, można będzie 

zorganizować posiedzenie komisji poświęcone wyłącznie problemom związanych z ochroną 

zdrowia w powiecie. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa stwierdził, że jako radny Powiatu Grajewskiego zainteresowany jest  

przede wszystkim sytuacją powiatowych jednostek ochrony zdrowia. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnej M. Szumskiej. 

Radna M. Szumska poinformowała, że osiąganie dodatniego wyniku finansowego przez 

jakąkolwiek jednostkę, w przypadku nawet starań o przyznanie dotacji, jest argumentem 

przemawiającym za jej przyznaniem. Dodała, że podobna sytuacja występuje w przypadku 

starań o przyznanie kredytu. 

Radny S.A. Doliwa stwierdził, że skoro szpital jest w tak świetnej sytuacji, to nie powinno 

być problemów z wypłatą wynagrodzeń, docenieniem tych pracowników, którzy wykazują się 

wysoką efektywnością pracy. 

Ponieważ radni nie zgłosili więcej pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Szpitala Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jolanta Barbara Ciechanowicz, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz 

Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska 

 

PRZECIW (2) 

Tomasz Cebeliński, Stanisław Adam Doliwa 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Czyżewski 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn 

Uchwała Nr IV/21/24 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala 

Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – 

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu 

Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, 

Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  



 14 

Uchwała Nr IV/22/24 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu 

Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej  w Grajewie. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – 

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej  w Grajewie?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, 

Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  

Uchwała Nr IV/23/24 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej  w Grajewie stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia zadań i środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację w 2024 r. w Powiecie Grajewskim. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – 

Kto jest za przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich 

realizację w 2024 r. w Powiecie Grajewskim?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, 

Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  

Uchwała Nr IV/24/24 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich 

realizację w 2024 r. w Powiecie Grajewskim stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

dla Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – 

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Zakładu Opiekuńczo-

Leczniczego w Szczuczynie?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, 

Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  

Uchwała Nr IV/25/24 w sprawie udzielenia dotacji dla Zakładu Opiekuńczo-

Leczniczego w Szczuczynie stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu 

osobowego  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Grajewskiego. 
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Przewodniczący G. Gardocki poinformował, iż skład komisji został zaproponowany na 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej. 

Pan A. Chmielecki przedstawił kwestie proceduralne związane z podjęciem tej uchwały. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się z pytaniem do radnych, którzy zgłosili akces 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, czy podtrzymują swoją decyzję? 

Radna M. Szumska, radny J. Jurski oraz radny S.J Ginel wyrazili zgodę na pracę w ww. 

komisji. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – 

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Powiatu Grajewskiego?  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, 

Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  

Uchwała Nr IV/26/24 w sprawie ustalenia składu osobowego  Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Grajewskiego stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie przewodniczący G. Gardocki ogłosił przerwę na ustalenie, kto obejmie 

stanowisko przewodniczącego ww. komisji. 

Po przerwie: 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Grajewskiego. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że na przewodniczącą komisji została 

wybrana radna M. Szumska. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały  

w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Grajewskiego?  
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, 

Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  

Uchwała Nr IV/27/24 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Grajewskiego stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Przenajświętszej  

w Grajewie. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – 

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Przenajświętszej w Grajewie?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, 

Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, 

Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław 

Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Adam Doliwa 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn 
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Uchwała Nr IV/26/24 w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Przenajświętszej w Grajewie stanowi Załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Grajewskiego na rok 2024. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – 

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2024?  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, 

Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  

Uchwała Nr IV/29/24 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 

2024 stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2024-2027. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – 

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Grajewskiego na lata 2024-2027?  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, 

Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Marek Kostrzewski, 

Artur Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 
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NIEOBECNI (1) 

Ewelina Ajdyn  

Uchwała Nr IV/29/24 w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Grajewskiego na lata 2024-2027 stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

SPRAWY RÓŻNE. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa ponownie poruszył kwestię złożenia rezygnacji przez dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 1 w Grajewie. Zwrócił się z prośbą do starosty o udzielenie informacji, jakie 

były przyczyny złożenia rezygnacji przez pana dyrektora. 

Kolejne pytanie pana radnego dotyczyło terminu ogłoszenia konkursu na dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 1 w Grajewie. 

Starosta W. Remfeld poinformował, że konkurs zostanie ogłoszony niezwłocznie. 

Uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji pana dyrektora została przyjęta na dzisiejszym 

posiedzeniu Zarządu Powiatu. Pan dyrektor był zaproszony na to posiedzenie, swoją rezygnację 

uzasadnił wysokością przyznanego mu dodatku motywacyjnego. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu mecenasowi A. Chmieleckiemu. 

Pan A. Chmielecki poinformował, że dyrektor szkoły składając rezygnację nie ma 

obowiązku prawnego przedstawiania przyczyn jej złożenia. 

W związku z tym, że porządek sesji został wyczerpany przewodniczący G. Gardocki 

zamknął obrady IV sesji Rady Powiatu Grajewskiego VII kadencji. 

                 

Protokołowała  Przewodniczący Rady Powiatu Grajewskiego 
 

 .................................   ...........................................................................  
 

Joanna B. Ramotowska Grzegorz Gardocki 
       

 

 

 

 

 

 

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 1600-1813. 


